



1274 McGill Road, Kamloops, BC V2C 6N6 Canada

Tel:(250)851-2884, Fax:(250)851-2881

Website: www.majesticginsengproducts.com Email: majesticginseng@telus.net

金參郵購會員申請表格

Majestic Ginseng Mail Order Club Applications Form

Date of joined (入會日期) _____ Member # (會員號碼) : _____ (由本公司編號)

First Name(名字) _____ Last Name(姓) _____

Address(地址) _____ Birthday (生日): M(月)/ D(日)/ _____

TEL(電話): _____ Cell Phone #(手機): _____

E-mail Address (if you like to receive our promotional newsletter by email)

如希望我們以 e-mail 方式聯絡...

What ginseng product you are interested in? (請問您比較有興趣的西洋參產品是...)

1. ginseng powder (參粉)
2. ginseng tea(參茶)
3. ginseng roots(參根)
4. ginseng capsules(膠囊)
5. ginseng skin care products(西洋參護膚保養品)
6. others (其他) _____

Would you like to receive our promotional newsletters?

(您希望收到我們的特惠活動的訊息嗎?)

Yes (要) _____ No (不要) _____

What language would you prefer? (您希望我們以什麼語言與您聯絡)

Chinese(中文) _____ English(英文) _____

郵購會員福利

1. 郵購會員享有累積點數的福利及不定期的郵購促銷的優惠價。會員每購物 1 元即享有 1 點紅利, 累積滿 1000 點, 可享有購物\$50 產品抵用券。
For each dollar spent, club members can accumulate 1 point. For every 1000 points, members can redeem \$50 coupon toward to their purchases.
2. 郵購會員如介紹新顧客購買本公司產品, 我們將會贈送此會員 100 點紅利。
If club member refer new clients to purchase our products, we will credit 100 point to the member's account
3. 郵購會員於生日當月份購買產品, 即享有買二送一的優惠。(免運費優惠不適用於生日特惠)
Club members will receive buy 2 get 1 free special, when they order products during their birthday months. (Free shipping does not apply to this birthday special)